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INTERPELLÁCIÓ 
(SzMSz 53.§) 

Ker. 

"53.§ (1 )" A képviselő jogosult önkormányzati ügyben a polgármesterhez, az alpolgármesterhez és a bizottság 
hatáskörével összefüggésben a bizottság elnökéhez interpellációt intézni. Közigazgatási hatósági ügyben 
interpellálni nem lehet. 

Az interpelláló neve: Csonka László 

Az interpelláció tárgya: Megállapodás egyes MÁV ingatlanok hasznosításáról 

Az interpellált neve: Németh Angéla polgármester 

A Képviselő-testület ülésének időpontja: 2018 november 6. 

Azinlerpellálóaláirása: ~ ,4~7';7 
2018 október 26. 

Az interpelláció tartalma 

Tisztelt Polgármester Asszony! 

~--)e I~ ;2.o~ ./..0 JC. 
Atvevő <o · J.J. 

Rákospalota-Újpest és az lstvántelek vasútállomások környezetében élők kerestek 
meg azzal a kéréssel , hogy a vasúti megállók és a sínpályák környezetében 
rendezett állapot jöjjön létre . Az említett területeken parkolók, parkosított környezet, 
közvilágítás, térfigye lő kamerák telepítését javasoljuk, ez véleményünk szerint az itt 
é lők alapvető érdeke. 

A fenti cé l elérése érdekében László Tamás országgyűlési képviselő úrral 2017 
januárban tárgyalást kezdeményeztünk a MÁV vezetőive l , a 70-es vasútvonal melletti 
MÁV tulajdonban lévő ingatlanok használatba vételéről. Tárgyalásainkról 
tájékoztattuk Polgármester urat és a Képviselő Testület tagjait egy előterjesztésben , 
kérve támogatásukat, melyet megkaptunk 14 igen , 2 nem, 4 tartózkodás mellett. E
tárgyalások sikerrel jártak, 2018 februárjában a MÁV felső vezetői kinyilvánították, 
teljes mértékben egyetértenek az Önkormányzat szándékával és ezt alátámasztandó 
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a vasút melletti területek közül öt területet nevesítve felajánlottak Önkormányzatunk 
számára közcélú felhasználásra. Az öt terület nevesítve: az lstvántelek megálló 
környezete 3 területre bontva, a volt Novák piac területe és a Sín utcai MÁV terület. 

2018 március elején tájékoztattam Hajdu László polgármester urat és Hudák Tamás 
polgármesteri referens urat a MÁV tárgyalások eredményéről , és átadtam a MÁV 
megállapodás tervezetét. 

A lakosság számára rendkívül fontos a fejlesztés hiszen , amellett, hogy rendezett , 
biztonságos környezetben lesznek megközelíthetőek a MÁV területek, a 
Rákospalotai és Pestújhelyi területen élők lstvántelek megállóból 10 perc alatt, a 
Rákospalota-Újpest megállóból 15 perc alatt érik el a Nyugati pályaudvart, így a 
vasút mint az említett terület „metrója" üzemelhet. 

Miután a XV. kerületi Önkormányzat és a helyi lakosság nyer ezen a 
megállapodáson, a kérdéseim a következők: 

Kérdések: 

1. Mit tett az Önkormányzat 2018 márciusa óta a MÁV területek átvételével 
kapcsolatban? 

2. Tervezi-e az adott helyszíneken a megcélzott fejlesztések végrehajtását, és 
ha igen, akkor mikor kerül rájuk sor? 

Megtisztelő válaszát előre is köszönöm. 

Budapest, 2018 október 26. 

Tisztelettel: Csonka László önkormányzati képviselő 
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